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Sammanställning ställningstagande till fortsatt avtal och 

samverkan kring länets tillnyktringsplatser 

Huvudman/Ledamöter VFR Ställningstagande/svar 

Falun/ Camilla Sparring och Anders Lindh Faluns krav: 
-Finansieringsmodellen ses över 
kontinuerligt. 
-Samtliga avtalspartner fattar likalydande 
beslut 
 
Dessa utvecklingsdelar ska finnas med 
- Att se över ansvarsdelen och finansieringen 
till TNE, huruvida detta är Regionen och 
Polisens ansvar utifrån LOB och TN vård. 
- Att Polisen blir mer delaktiga i arbetet och 
utvecklingen framåt 
-Bättre arbete gentemot en mer hållbar 
vårdkedja med en bättre planering inom och 
vid utskrivning på TNE 

Leksand/Kenneth Dahlström Socialutskottet i Leksands kommun har idag 
beslutat att ej teckna ett nytt 
samverkansavtal avseende 
tillnyktringsplatserna i Dalarnas län efter 
210630. 
 
För kännedom har samråd skett inför 
beslutet med kommunstyrelsen ordförande 
Ulrika Liljeberg och Socialchef Ulrika 
Gärdsback. 

Malung-Sälen/Carina Albertsson och Brita 
Sohlin 

Vid dagens SN beslutades att vi inte förordar 
ett nytt avtal. 
 

Avesta/ Susanne Berger Avesta kommun avser inte teckna nytt 
samverkansavtal om tillnyktringsplatser.  
 
Däremot ser Avesta kommun gärna att den 
regionala stödstrukturen utreder samverkan 
för ungdomar under 18 år med 
beroendeproblematik. 
 
Omsorgsstyrelsens ordförande, tillika 
ledamot i Välfärdsrådet, Susanne Berger har 
delegation i frågan. Omsorgsstyrelsens 
arbetsutskott har diskuterat frågan och ställt 
sig bakom ställningstagandet. 
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Hedemora/ Kajsa-Lena Fagerstöm Hedemora har tagit ställning och avser inte 
att teckna nytt avtal om 
tillnyktringsplatserna. 
  
Vi ser däremot gärna att inom ramen för 
den regional samverkans- och 
stödstrukturen, RSS, ett arbete med att 
utveckla samarbetet kring unga med 
beroendeproblematik.   

Mora/Malin Höglund och Bert Persson Mora ställer sig positiva till att förlänga 
samverkansbeslutet om 
tillnyktringsplatserna.  

Ludvika/Håkan Frank och Åsa Bergkvist Ludvika kommun samtycker till att teckna 
ett nytt samverksavtal avseende 
tillnyktringsverksamheten i Dalarna under 
förutsättningar att övriga kommuner i 
Dalarna medverkar. Detta för att hålla 
kostnaderna för Ludvika kommun på en 
rimlig nivå. 

Smedjebacken/Monika Forsgren Smedjebacken är för principen om 
tillnyktringsplatserna men inte på det sätt 
upplägget är idag med platser som ligger 
geografiskt för långt bort ifrån oss. 
Vi tycker inte heller att betalningsmodellen 
idag, där vi betalar utifrån befolkningsstorlek 
är rättvis,  utan vi förespråkar i så fall en 
modell där vi betalar per dygn där vi 
använder en plats.  
Med nuvarande upplägg vill vi inte teckna 
ett nytt samverkansavtal avseende 
tillnyktringsplatserna i Dalarnas län efter 
2021-06-30. 

Älvdalen/Anette Eriksson Nej till fortsatt samverkansavtal kring 
tillnyktringsplatser i Dalarnas län 

Gagnef/Irene Homman Gagnefs kommun ställer sig positiv till ett 
fortsatt samarbete gällande 
tillnyktringsplatser. Men vill se ett 
avtalsförslag innan man tar det slutgiltiga 
beslutet. 

Vansbro/Stina Munter och Annelie 
Hultgren  

 Vansbro kommun avser inte att teckna ett 
nytt samverkansavtal avseende 
tillnyktringsplatserna i Dalarnas län efter 

210630 utifrån nuvarande avtals lydelse. 
Rättvik/Fredrik Ollén Rättviks kommun säger nej till att teckna ett 

nytt samverkansavtal avseende 
tillnyktringsplatser i Dalarnas län efter 
210630. 
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Borlänge/Cecilia Rhodin Borlänge ställer sig positiv till fortsatt 
samverkan och nytt avtal under 
förutsättning att:  

- Avtalstiden begränsas till 2 år. 
- Samarbetet kommun/region 

utvecklas för att arbeta med syftet 
om tidig upptäckt och tidiga 
insatser. 

- Kostnadsfördelningen ses över där 
även finansiering från polis ska 
diskuteras. 

- Samtliga kommuner i Dalarna är 
med.  

Orsa/Håkan Yngström För Orsa kommun är det ställningstagandet 
nej. Orsa kommun anser att verksamheten 
som sådan förvisso fyller en viktig funktion, 
ingen ska riskera dö i arresten då adekvat 
medicinsk vård och tillsyn inte kan ges. Men 
icke förty anser kommunen det inte vara en 
kommunal uppgift, om något snarare en 
samverkansfråga mellan polis och region. 
Det andra övergripande och bakomliggande 
syftet, att gemensamt samverka i frågor om 
exempelvis tidig upptäckt är lika angelägna 
och viktiga som tidigare men det finns det 
andra naturliga forum för, det arbetet 
bedrivs inte genom den akutverksamhet 
som tillnyktringsverksamheten de facto är. 

Säter/Sune Hemmingsson Socialnämnden beslutar att inte att bidra till 
finansiering av tillnyktringsverksamheten 
med motiveringen 
att utförandet av en medicinskt säker 
tillnyktring ligger under Region Dalarnas 
ansvarsområde att erbjuda en god hälso- 
och sjukvård. 

Region Dalarna/Sofia Jarl Regionen är positiv till fortsättning, förutsatt 
att kommunerna är med. 

 

 

 

 


